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ZÁPISNICA 
ZO ZASADNUTIA Se SsAZ DŇA 17.4.2020 

 
 
Prítomní: dľa prezenčnej listiny 
 

Program: dľa pozvánky 
 

Ad 1/ Zasadnutie otvoril a viedol Mgr. Milutín Černák 
 
Ad 2/ Senát SsAZ schválil program s doplnením programu o bod 8 Zmena stanov SsAZ 
  

Ad 3/ Voľba návrhovej komisie 
 Katarína Zboranová - predseda, Coma Roman, Gigac Ján 
 Voľba mandátovej a volebnej komisie 
 Ivan Čillík – predseda, Varga Maroš, Pajunk Adam 
 Mandátová komisia podala správu, že bolo prítomných 25 klubov z 34 oprávnených 

členov SsAZ, čiže Senát SsAZ je uznášania schopný a na úspešné hlasovanie je 
potrebné minimálne 13 hlasov delegátov Senátu SsAZ. 

 

Ad 4/ Zastupujúci predseda a tajomník SsAZ Rastislav Hrbáček predniesol správu 
o činnosti SsAZ od posledného zasadnutia Se-SsAZ. Vo svojom príspevku zhodnotil 
sezónu 2020 a prácu VV SsAZ v období rokov 2016 - 2020. Podrobná správa 
predsedu SsAZ je zverejnená na www.ssaz.sk. 

 

Ad 5/ O hospodárení SsAZ v roku 2020 informoval Rastislav Hrbáček. Predniesol spôsob 
čerpania a použitia prostriedkov s ktorými hospodáril SsAZ v roku 2020.  

 

Ad 6/ O súťažiach SsAZ v roku 2020 a v roku 2020 informoval predseda ŠTK SsAZ Ján 
Gigac.  
Počet štartov poklesom a činil 5511 štartov. Neuskutočnili sa dvoje M-SsAZ 
v cezpoľnom behu a mladšieho a najmladšieho žiactva.  
V roku 2021 bude tiež zrejme posunutý začiatok súťaží. Prihlásených je spolu 174 
družstiev do M-SsAZ z 28 klubov. Problém možno nastane ohľadne štadiónov, na 
ktorých prebieha rekonštrukcia. 
Informoval o pripravenej termínovej listine pre rok 2021 a bude v blízkom čase 
zverejnená aj so súťažným poriadkom zverejnená na webovom sídle www.ssaz.sk  

 

Ad 7/ Predseda DR SsAZ Alexander Čakloš predniesol správu dozornej rady SsAZ, v ktorej 
kladne zhodnotil prácu VV SsAZ a uviedol, že bola vykonaná kontrola hospodárenia 
SsAZ v ktorej neboli zistené žiadne nedostatky a bola vyslovená spokojnosť 
s vedením účtovníctva. 

 

Ad 8/ Bol daný návrh na zmenu stanov SsAZ a to v článku VII bod 4 vyčiarknuť bod c, 
nakoľko sa opakuje s bodom b 

http://www.ssaz.sk/


 

Ad 9/ Senát SsAZ schválil volebný poriadok. Pripomienku predniesol Alexander Čakloš, 
aby neboli vo VV SsAZ viacerí členovia z jedného klubu. Tento návrh bol schválený. 

 
Ad 10/ Kandidáti na predsedu SsAZ Ján Gigac a Matej Tabak prijali kandidatúru. Obaja 

predstavili svoj program v 5 minútových vystúpeniach. 
 Následne Senát SsAZ zvolil vo voľbách nové vedenie SsAZ a to nasledovne: 
 Predseda SsAZ  Ján Gigac   16 hlasov 
 Tajomník SsAZ   Rastislav Hrbáček 13 hlasov 
 Členovia VV SsAZ 1. Ivan Čillík   21 hlasov 
    2. Matej Tabak  20 hlasov 
    3. Laurenčík Milan 18 hlasov 
    4. Coma Roman  17 hlasov 
    5. Pajunk Adam  17 hlasov 
 
Ad 11/ Se-SsAZ odsúhlasil voľbu delegátov a zvolil delegátov a náhradníkov na VZ SAZ pre 

rok 2021 
1. Ján Gigac    ZTSMT 
2. Rastislav Hrbáček  ZTSDU 
3. Alexander Čakloš  SNPZH 
4. Ivan Čillík    UMBBB 
5. Matej Tabak   BSKBB 
6. Milan Laurenčík   SPAPB 
7. Roman Coma   AOZIL 
8. Adam Pajunk   SNPZH 
9. Katarína Zboranová  OLYPB 
10. Július Korčok   KRUPI 

11. Peter Tichý    AKAZA – náhradník 1 
12. Roman Benčík   DUKBB – náhradník 2 
13. Michal Škvarka   DUKBB – náhradník 3 

 
Ad 12/ -  O stave štadiónov v Žiline informovali Peter Tichý a Maroš Zrník. Bude sa jednať 

o dva štadióny s umelými povrchmi a atletickými sektormi. Varšavská a Martinská 
- O štadióne a príprave rekonštrukcie v Považskej Bystrici informoval Milan 

Laurenčík. Predpoklad ukončenia by malo byť v priebehu roka 2022. 
- O spôsobe a stave rekonštrukcií informoval aj predseda SAZ Peter Korčok. 

Problémy vidí v štadiónoch v Žiline a vo Zvolene. 
- Rastislav Hrbáček informoval o prebiehajúcej rekonštrukcii štadióna v Dubnici 

nad Váhom. Tento štadión by mal byť k dispozícii v septembri 2021. 
 
Ad 13/ Diskusia 

- Laurenčík položil otázku na spôsob vyplácania cestovného. Tajomník SsAZ na 
túto otázku odpovedal, že sa vypláca na základe platnej smernice SAZ a to 
0,193/km 

 
Ad 14/ p. Martincová predniesla návrh uznesenia Se SsAZ 
 
Ad 15/ Senát SsAZ schválil uznesenie  
 
 



Zapísané 17.4.2021 v Banskej Bystrici 
Zapísal Rastislav Hrbáček 


